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Fråga till Vice Ordförande Utbildningsnämnden gällande grundskolan och grundsärskola #1 
  
Jag har tidigare ställt frågor till ordförande för utbildningsnämnden men svaren var mer av 
arten en massa fina ord än egentlig fakta så jag vänder mig till dig i hopp om att få några 
korta och konkreta svar på vad du vet om vad som sker. 
Då man inte får ställa flera frågor i samma skrift så hoppas jag på förståelse att jag 
formulerar varje fråga separat. 
  
Fråga nr 1 
I December så efterfrågade jag en riskanalys över den kommande grundsärskolan, ingen 
fanns.  
Vet du huruvida man nu snart 3 månader efter tagit fram någon riskanalys över den 
verksamhet man planerar att starta?   
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